

6天5夜 北越之旅 河内/下龙湾/沙坝



Code : 6HHS

赠送法式下午茶, 赠送团体照, 赠送斗笠

**特别推介：千年的历史著名水上木偶戏 / 越南北部高原地区老街省沙坝/
世界文化遗产被誉为世界第八大自然奇观的“海上桂林【下龙湾】/
逛河内市区著名的36条古街**



第一天 吉隆坡 到 河内 (晚餐)

起飞前两小时齐集于国际机场，领队将协助您办理登机手续乘搭客机飞往越南首都河内。河内是座古都，越南传统文化的摇篮。抵达后，前往然后欣赏越南已有逾千年的历史，**水上木偶戏**。晚餐后，送客人到酒店休息。

第二天 河内 ~ 沙坝 (早/午/晚餐)

早餐后，前往风景名胜**沙坝**（约5小时车程）。到了沙坝我们先会享用午餐。午餐后，送客人到酒店放好行李然后开始参观沙坝旅游区（沙坝-SAPA 位于越南的山区，比海面上高度约有 1500 米，此处主要是很多越南少数民族生活的地方）。我们前往**H 'MONG** 少数民族的苗族村庄，这里可观赏到少数民族的生活和美丽的风景。晚餐后，自由**观光夜市、酒吧街、饮食街**，会了解更多越南少数民族的生活习惯。晚上住沙坝。

第三天 沙坝 ~ 河内 (早/午/晚餐)

早餐后，前往参观少数民族村庄：**LAO CHAI 村庄** 和 **CAT CAT村庄**。在此我们可看到各种少数民族的居所。午餐后，乘车返回河内（约5小时车程）。晚餐后，入住酒店休息。

第四天 河内 ~ 下龙湾 (早/午/晚餐)

早餐后，游览**胡志明陵墓**（不开放时间：每週一、五及每年十月到十一月期间），**巴亭广场，主席府，高脚屋，独柱寺，玉山寺，36条古街，镇国古寺，西湖**。午餐后，前往素有世界八大奇景之一的**下龙湾**（2小时车程）。晚上住下龙湾。

第五天：下龙湾 ~ 河内 (早/午/晚餐)

早餐后，今天登船游览世界文化遗产被誉为世界第八大自然奇观的——“**海上桂林【下龙湾】**”。（约4小时）畅游世界天然奇景之海上花园【**下龙湾风景区**】千六百座石林及石笋状的，这一片海域上散佈著一千多座的石灰岩质天然岛屿，更被冠名如：**斗鸡岛，蟾蜍岛，乌龟岛，人头岛，双乳峰**等等。午餐於船上享用海鲜餐，一边欣赏美景，一边享受美味海鲜餐。下午返回河内（2小时车程）。，抵达河内进入餐厅用晚餐。晚餐后进入酒店休息。

第六天：河内 到 吉隆坡 (早餐)

早餐后，参观**文庙国子监**。随后送往机场，乘搭客机飞返家园，结束此难忘的越南之旅。

** 行程秩序如有更改,均以当地接待单位安排为准,酒店如有异动/遇房满将以同等级替代。
当您订购本公司旅游配套时,将被视为已细读及了解本社之旅游细节和条款**

6D5N NORTH VIETNAM HANOI / HALONG BAY / SAPA



Code :6HHS

FREE BEAUTIFUL CONICAL ASIAN HAT / FREE GROUP PHOTO / FREE REFRESHMENT WITH FRENCH HIGH TEA SEAT

FEATURES:

VIETNAMESE WATER PUPPET SHOW / SAPA IS A BEAUTIFUL MOUNTAINOUS TOWN IN NORTERN VIETNAM / SHOPPING AT HANOI 36 ANCIENT STREETS



DAY 01 Kuala Lumpur a Hanoi (D)

Meet and assist by tour leader in airport and depart to Vietnam. Hanoi is the ancient capital, filled with traditional Vietnamese culture. Then enjoy a famous Vietnamese traditional ART of **Water puppet show**. After dinner back to hotel.

DAY 02 Hanoi ~ Sapa (B/L/D)

After breakfast, transfer to Sapa (5Hrs). Enjoy lunch upon arrive Sapa, Transfer to hotel check in after lunch. Next, transfer to SAPA attractions by bus (SAPA IS LOCATED AT MOUNTAIN AREAS IN VIETNAM, ABOUT 1500 METERS ABOVE SEA LEVEL, WHICH IS A PLACE WHERE MINORITY POPULATION IN VIETNAM LIVE). Evening visit to the Vietnam **H'MONG minority**, visitors can enjoy the beautiful landscape at there. After dinner, guests are free and leisure at the **night market, bar street & food district**. Visitors can understand more about the minority at this time. Overnight in Sapa.

DAY 03 Sapa ~ Hanoi (B/L/D)

In the morning, visit to **Lao Chai village** and **Cat Cat village**. Visitors can see the minority houses at there. After lunch transfer to Hanoi (5Hrs). Dinner at local restaurant. Then transfer back to hotel, overnight Hanoi.

DAY 04 Hanoi ~ Halong Bay (B/L/D)

After breakfast, visit **Ba Dinh Square, Ho Chi Minh Mausoleum** [closed on Mon, Fri and whole Oct-Nov], and his former **Residence Ho Chi Ming Museum** and **One-Pillar Pagoda**. After visit **Tran Quoc Pagoda** which is on the Shore of West Lake. Continuous visit **Ngoc Son Temple** and **Temple of literature** (1st University in Vietnam). Stop at Shopping **Hanoi Old Quaterd** (36 old commercial Street). After lunch, proceed to Halong town. Halong Bay was awarded by UNESCO as a natural heritage in 1994. This four hour drive will show you the diversity of the North Vietnam villages and rice fields along the journey. A sumptuous dinner awaits you at local restaurant. Enjoy **Ha Long Bay tourist night market**, transfer to hotel free own leisure. Overnight at Halong.

DAY 05 Halong Bay ~ Hanoi (B/L/D)

Breakfast at hotel, you will board the wooden junk to visit Halong Bay (4hrs). Halong Bay Visit the world's natural wonders of the sea garden (Halong Bay Scenic Area: Dau Go Caves, Stones Dog, Fighting Cock etc ...) Seafood Lunch on boat. After lunch transfer to Hanoi (2Hrs). After dinner back to hotel, overnight Hanoi.

DAY 06 Hanoi a Kuala Lumpur (B)

Breakfast at hotel, free own leisure. Then transfer to airport for journey home.

** The above itinerary is for reference only and is subject to any necessary changes in accordance to local requirement. Final and correct accordance of itinerary will be based on Chinese version itinerary. **